
Tweetekenklank

Medeklinker

Klankgroepenwoord.
De klankqroep is [ .]

De laatste klank is [...]
Dat is een tweetekenklank
En dan schrijf ik het woord
zoals ik het hoor.

Klankgroepenwoord.
De klankgroep is [. ]
De laatste klanl< is [...]
Dat is een medeklinker.
En dan schrijf il< het woord
zoals ik het hoor.

Klankgroep [...]
Laatste klank [...]
Tweetekenklank.
En dan schrijf ik het woord
zoals ik het hoor.

Klankgroep 1...1

Laatste klank 1...1

Medeklinker.
En dan schrijf ik het woord
zoals ik het hoor
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Verkleinwoord. Grondwoord is [...] Dat is een [categorie+regel].
Dan [je / t1e / pje] erachter. lk hoor de /u/ , maar ik schrijf de e.

Verkleinwoord met -etje. lcategorie+regell.
lk hoor twee l<eer de /u/ , maar il< schrijf de e.

Verkleinwoord met -aatje. fcategorie+regel]. Dan aatje.
Verkleinwoord met -ootje. fcategorie+regel]. Dan ootje.
Verkleinwoord met -uut1e. [categorie+regel]. Dan uutje.

Verkleinwoord. [categorie+regel]. Plankwoord. Daar mag geen g tussen
Dan je. lk hoor de /u/ , maar ik schrijf de e.

Verkleinwoord

Verkleinwoord met -etje

Verkleinwoord mêt
-aatje, -ootje, -uutje

Verkleinwoord (als
koninkje)
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Achtervoegsel Achtervoegsel -ig. lk hoor /ug/, maar ik schrijf ig (en dan de e).
Achtervoegsel -lijk. lk hoor /luk/ , maar ik schrijf lijk (en dan de e).

Kilowoord Kilowoord. lk hoor de /ie/ , maar ik schrijf de i.

Komma-s-woord Komma-s-woord. Eerst de komma, dan de s

Centwoord Centwoord. Ik hoor de /s/ , maar ik schrijf de c.

Komma-s-meervoud Komma-s-meervoud. Meervoud en lange klank aan het eind:
komma-s, behalve bij ee.

Politiewoord Politiewoord. lk hoor /tsie/, maar ik schrijf tie

Colawoord Colawoord. lk hoor de /k/ , maar ik schrijf de c.

Tropisch-woord Tropisch-woord. lk hoor /ies/ , maar ik schrijf isch

Taxiwoord Taxiwoord. lk hoor /ks/ , maar ik schrijf de x.

Chefwoord Chefwoord. lk hoor /sj/ , maar ik schrijf ch

Theewoord Theewoord. lk hoor de /ï/ , maar ik schrijf th

Caféwoord Caféwoord. Met een streepje op de é

Cadeauwoord Cadeauwoord. lk hoor /oo/ , maar ik schrijÍ eau

Routewoord Routewoord. lk hoor /oe/ , maar ik schrijí ou.

Garagewoord Garagewoord. lk hoor /zj/ , maar ik schrijf g

Lollywoord Lollywoord. lk schrijf de Griekse y

Woord van het Woord van het gids-rijtje. lk denk aan de d.
gids, fonds, ginds, Íoods, reeds, sinds, steeds

Woord met
-eren, -enen, -elen

lk hoor twee keer de /u/ , maar ik schrijf de e

Samenstellinq.
1 " woord: [woord+categorie+regel].
2" woord: [woord+categorie+regel].
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Tremawoord Tremawoord. Puntjes op de 1...]

ei. Staat op de ei-plaat, dus korte ei.
ij. Staat niet op de ei-plaat, dus lange ij.

Ei-'j

au. Staat op de au-plaat, dus atje-au.
ou. Staat niet op de au-plaat, dus otje-ou

Woord van het uw-rijtje. lk hoor de /uu/ , maar ik schrijf de u.
uw, duw, ruw, schuw, sluw, schaduw, waarschuw, zenuw, zwaluw

Au-ou

Woord van het
e

Samenstelling


